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متن پرسش

سلام علیکم ، استاد نظر شما در رابطه با آقای دکتر حسن عباسی چیه ؟ آیا به نظر شما میتوان از

تحلیل های ایشون استفاده کرد ؟به خصوص سخنرانی هایی که در باب فلسفه انجام دادن و معتقدن

که همه فلاسفه به نوعی در اشتباه بودن ؟

متن پاسخ

باسمه تعالی: سلام علیکم: اگر خوب فلسفه را خوانده بودند این حرف را نمیزدند. موفق باشید


